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 "בהרפרשת "
 מאיר:-לדעת לעצור / סיון רהב

 אנחנו רגילים להתקדם במרוץ החיים, לעבוד ולאגור רכוש, ולא מפסיקים להתעדכן ולעדכן. 
במצוות השמיטה. האדם עובד שש שנים רצופות,  פרשת השבוע שוברת את המנגנון הזה פעמיים: ראשית,

אבל בשנה השביעית הוא צריך להפסיק. עליו להרפות, לשמוט, לנוח. הפעם השנייה שבה המרוץ הבלתי 
פוסק עוצר היא במצוות השבת. אחת לשבוע האדם מתבקש לאפס את המערכת ולהיטען מחדש. להתנתק 

קוק כותב שאנחנו צריכים "להתנער ממהומת החיים  מהרעשים החיצוניים כדי להתחבר לפנימיות. הרב
 הרגילה". כשהוא כתב זאת, מהומת החיים הייתה סוס ועגלה. היום היא גדולה הרבה יותר. 

י אלוקים", הוא אומר בספר תהלים.  י אָנֹכִּ  דוד המלך מגדיר בחמש מילים את הסוד הזה: "הַרְפּוּ וּדְעוּ כִּ
יזה העיקשת במציאות. דווקא ההרפיה יכולה לתת לנו יותר שקט זוהי המלצה להפסיק לעתים את האח

 וביטחון.
 

 נר זיכרון

 

 י"ט אייר תשע"ד -ז"ל רחל סמסון 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 שהשמחה במעונם
 טוב -מזל 

 

 .לנעמה ואבי שכטר, לחדוה ועמנואל צייגר ולכל המשפחה בהיכנס עמרי למצוות
 

 ן, נכד למיכל ומשה, בן ליונתן ושלומצי.לנעמי ומשה פורת ולכל המשפחה להולדת הני
 
 
 

 2580#וג מקוצר חי - מטלפון ביתי נייח )מתוך הקיבוץ( -שר"פ  מוקד
 בנייד מכל מקום בארץ ובחו"ל. 073-2341234או לטל' 

 
 

 
 

 זמני  שבת
 

 19:00       תדלקת נרוה

 

 19:20       מנחה וקבלת שבת 

 

 08:30        שחרית

 

 30:13        מנחה א' 

 

 18:00                 מנחה ב'

 

  20:12       השבת צאת 
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 פינת ההלכה
 

 

 "את ה' אלוקיך תירא..."

יךָ הלו  -אֶת ה' א  "(: דברים ו, יג; י, כ) מצוות עשה מן התורה לירא את השם, שנאמר
ירָא . המשמעות הפשוטה של מצווה זו, שנזכור תמיד שה' ברא את העולם "תִּ

בכל רגע ורגע, ומשגיח ויודע את כל אשר נעשה בעולם, וראוי ומקיים אותו 
לקיים את מצוותיו. וקל וחומר הוא, שאם אדם מתיירא להמרות פיו של אדם 

שלא להזכיר עוד מכלל מצווה זו,  .מכובד כמלך, על אחת כמה וכמה שלא ימרה את פיו של הקב"ה
  בחינם את שמו של הקב"ה.

 

ה, וכל שם מבטא צד אחר בגילוי של הקב"ה בעולם, ומפני הכבוד בשבעה שמות נקרא הקב"ה בתור
אלא רק בתוך לימוד תורה מותר לקרוא את  . (שו"ת רע"א כה) אסור להזכיר אחד מן השמות האלו לבטלה

ואם הזכיר אדם בטעות  .השמות המופיעים בפסוקים, וכן בשעת התפילה מותר להזכיר שם שמיים
, כגון שימשיך ויאמר: "ברוך הוא לעולם ועד" או "גדול את השםאת שם השם, מיד ימשיך וישבח 

בהלכה,  (.רמב"ם הל' שבועות יב, יא)  הוא ומהולל מאוד", ועל ידי כך יתקן את דבריו שלא יזכיר שם השם לבטלה
עיין רמב"ם הל' שבועות יב, ט, שו"ע )שם שמיים לבטלה  במזידמזכיר ה אדםמי מובאים דברים חמורים מאוד על 

 (. יו"ד שלד, לז
 

אסור להזכיר שם שמיים לבטלה. אך ראוי לברר מתי נחשבת אזכרת השם לבטלה ומתי לא. כאמור, 
ברור שכאשר מתפללים צריכים להזכיר את השם, ואזכרות אלו הן חלק מהתפילה. וכן כאשר לומדים 

ם פסוקים מן השאלה היא, כאשר לומדים תלמוד ובו מוזכרי. תנ"ך, קוראים את הפסוקים בשלמות
המקרא ובהם שמות של הקב"ה, כיצד לקוראם, האם להזכיר את השמות כפי שכתוב בפסוק או 

להלכה מוסכם שהלומד גמרא '. י-לוהים', ו'השם' במקום 'אדנ-לשנות ולומר 'אלוקים' במקום 'א
 (. רטו, יד שנה ברורה,מ) רשאי לקרוא את השמות המוזכרים בה

 

אלא במקום  לא להזכיר את שמות השם במפורש בעת שלומדים גמרא,נוהגים ש אמנם בפועל רבים 
י' אומרים 'השם', ובשמות שיש בהם אות 'ה', מחליפים אותה באות 'ק'. למשל -שנאמר בפסוק 'אדנ

ה' אומרים -לוהינו' אומרים 'אלוקינו', ובמקום 'י-לוהים' אומרים 'אלוקים', ובמקום 'א-במקום 'א

אבל רוב הפוסקים סוברים שעדיף   (ערוה"ש רטו, ב)  הזחיזקו מנהג זהירות 'קה'. והיו בין הפוסקים ש

 (. שאלת יעבץ ח"א פא; ועיין אג"מ או"ח ח"ב נו, ויחו"ד ח"ג יג)  לקרוא את הגמרא תוך הזכרת השמות במפורש
 

תפילות ודרשות שנזכר  םשהוקלטו בה דיסקים עם קבצי קול או קלטותעוד הועלתה שאלה, מה דין 
וכן האם מותר  ?או שיש בזה חשש אזכרת שם שמיים לבטלה םשם שמיים. האם מותר להשמיעבהן 

 ? אלו קבצי קוללמחוק 
 

אם אין איסור, משום שרק אמירת שם שמיים לבטלה אסור, אבל  קבצי הקול האלולעניין השמעת 
זה ביזיון המכונה משמיעה שם שמיים אין איסור, רק שיזהרו שהמקום יהיה נקי, שאם לא כן יש ב

הקלטת, דעת רוב הפוסקים שאין  הדיסק, קבצי הקול או ולעניין מחיקת (.אג"מ יו"ד ח"א קעג)  לקדושת השם
 בקובץ הקול דיגיטלי.בזה איסור, כיוון שאין ממשות של כתב 

  .ברכת שבת שלום, הרב מיכאל
 
 

 

 

 

 
הכנסתמבית   

 

רותי הגברים בבית הכנסת יהיו שי ,(5.23)ח אייר "ם חמישי יעד יו (19.5)ד אייר "ראשון ימיום 
הסליחה.איתכם וץ. בשיפ  

 ד.שמעון  -שלום שבת 

 

  

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

בבית מדרש 17:45בשעה תקיים ת  
 

 נשים מוזמנות. 
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 משה פורת/  שנה בשלוחות 70
 

ממחזור ח"י בכפר הנוער הדתי,  ןשנה(, הגענו חברי הגרעיביום ב' באייר תש"ט )כן, לפני שבעים 
נהוגה ע"י ספ' )חברנו יוסף  ,שלוחות ,לשלוחות. בוקר אחד הגיעה המשאית של הקיבוץ הצעיר

שלוחות של לורזילק ז"ל( כדי להעמיס אותנו ולהובילנו ליעד לשלוחות. לשלוחות? נכון, אך לא 
בוע, עד שיגיע הזמן להקים את בית הקבע של היום, אלא לאשרפיה, אתר זמני לרגלי הגל

     שלוחות.  
כבר חודשים מספר לפני כן אמרתי לעצמי: מה? כבר שבעים שנה ?! האמנם ?! הכיצד "הצלחנו" 
להגיע לכך? באחד הימים, בשבתי בחדר האוכל בארוחת צהריים מול ידידי וחברי הוותיק מגיל 

ין מאז ומתמיד, הבעתי את הרהורי בנידון ואחרי יהודה צונץ, מ"עמודי התווך" של הגרע ,17
לתי ו. היש ביכ?יתכן "לעבור על סדר היום" של עניין כה מיוחדהי"טנו בשיחה בהמשכים התל

   "שבעים שנות חיינו?את לסכם 
תנו התחיל בעבודתו בענפי המשק השונים. יהודה צונץ במרבית חייו עבד ברפת, יכל אחד מא

אר וכן במטע, במפעל מיקרויו, בענייני מים בפלחה )שלחין(, בענייני דבמספר מוסדות חברתיים ו
במזכירות הטכנית ועוד. אנוכי, משה, בעשרים השנים הראשונות עבדתי בפיתוח ענף עצי הפרי: 
כרם ענבים, מטע תמרים, זיתים ופרדס רימונים. בפרק זמן המקביל לנ"ל הייתי גם קב"ט המועצה 

דה סוציאלית, עבדתי וניהלתי את מחלקת שרותי הרווחה )"לשכת האזורית. אחרי שלמדתי עבו
במרוצת הזמן נתבקשתי לפעילות בבני עקיבא )קומונר,  .סעד"(. הזמן המשיך לעשות את שלו

הנהלה ארצית, שליחות בנ"ע עולמית וכיו"צ(. בשובי משם נתבקשתי לעבוד בהנהלת חשבונות 
 שנים.  20וזאת במשך 

שנות אלם בעבר שלי בשואה,  40הנ"ל ובשלב מסוים, אחרי במקביל לחלק מהדברים 
שנה עסקתי ב"הנחלת זיכרון השואה", הן בהרצאות והן כ"איש עדות"  30-"נפתחתי" ובמשך כ

 במסעות לפולין.
 .) סוף מגילת קהלת( "סוף דבר הכל נשמע..."

 

בתו יהודה עם חברי הגרעין, אנוכי הח"מ ורעייתי נעמי,  כלהשנים התכנסנו  70ביום מלאת 
כרונות אשר רובם ככולם היו ב"ה יכרונות, זיעפרה, להרמת כוסית בביתנו הקט להעלות ז

 כרונות טובים ונעימים. יז
 

באחת משיחותי, פנתה אחת הנוכחות בשאלה: סבא משה, מה עשית  לקינוח, סיפור קצרצר.
 כאשר הגעת ארצה? ללא היסוסים ואחרי שניות מעטות אמרתי לה:

דה להקב"ה שזכיתי להיות שותף פעיל בהקמת ישוב בארץ ישראל, את קיבוץ שלוחות, הנני מו
דבר שדורות רבים לא העזו אפילו לחלום. שנית, הנני מודה להקב"ה שזכיתי להקים משפחה 

 נינים, כ"י, אמן.  17)כרגע(  נכדים ו 15, בנות 4 -לתפארת 
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 מועדת חינוך
 

יום הזיכרון והמעבר ליום העצמאות אנו  ,קסי יום השואהאחרי חופשת פסח מהנה ביותר, וט
 מתחילים לחזור לשגרה ולתכנן את הקיץ.

 

תודה רבה לאבי שכטר על ההובלה של הטקסים עם הנוער, ליותם גלעד על כל הלוגיסטיקה 
 בטקסים ולנוער המקסים שהשתתף בטקסים אלו למען הקהילה.

 

פרויקט 'חושבים חינוך בשלוחות', שבא לבדוק  אנו ממשיכים במפגשים עם הצוות המוביל של
את המודל של מערכת החינוך, מול מודלים של מקומות אחרים ביחס לצרכים של האנשים בקיבוץ. 

אחרים,  במפגש השלישי שהתקיים השבוע חלק מהצוות הציג את המודלים שקיימים בקיבוצים
 וניתחנו את התובנות שיש לנו על כל מודל. 

 יך לחקור מודלים מקיבוצים אחרים. במפגש הבא נמש
 מודלים שמתאימים לקיבוץ המתחדש בשלוחות.  2 -לאחר מכן ניפגש לבנות הצעה לכ

עם האנשים שגרים בקיבוץ ורוצים להביע את עמדתם  להיפגשבמפגש השישי, אנו רוצים 
 . שחשבנו שהכי מתאימים לשלוחותהמודלים החינוכיים  עלולשמוע 

 תאריך של המפגש הזה עם הקהילה. נפרסם את ה כשיתקרב
אם מישהו רוצה עד אז להגיד, להעיר, להעביר מסר דרך אחד מהיושבים בצוות החשיבה 

 מוזמן לפנות אליהם. 
ודי שניידר, 'האנשים שיושבים בצוות הם: הלנה רביץ, סטיב ליס, עידית חרובי, דליה תורן, ג

 חנן מלאכי, שי מועלם, אביבית מהצרי, חגית וקסמן, ודי פולסטר, אורן גל, 'גהרב מיכאל, 
 נטע ולך, נתלי מאסמי, ענבל פורשר, בטי פרלשטיין ואני.

 

 , אהיה זמין בטלפון לכל מי שצריך. 30.5.19-אני יוצא לשבועיים מילואים עד ה
 

 .רכז חינוך -חננאל שיהיה לנו שבוע מבורך.
 
 
 

 מענף הבגד
 

ציבור מתבקש לפנות את הכביסה שלו מהתאים עד ה ת סידור מחדש של תאי הכביסה,ארקל
 .(19.5(, י"ד אייר )הקרוב)לסוף יום העבודה ביום ראשון 

 

  .תודה על שיתוף הפעולה
 .הצוותחגית.פ וכל , סמי

 
 
 
 המרפאהמ

 

 19-24.5בשבוע שעות פתיחת המרפאה 
 

  

 חגית ו. - שבת שלום
 

 

 
 דםבדיקות 

קבלת קהל 

 אחיות
 קבלת רופא

 קבלת קהל

 מזכירה
 טיפת חלב

 10:00-11:00  10.00-12.30 7.30-8.15 א'
בתאום עם 

 אורה

  8:00-9:00 11.30-13.30 10.00-12.30  ב'

    9:00 - 8:00  ג'

 ד'
7.30-8.15 

10.00-12.30 
17:00 - 13:30 

16:30 - 13:00   

  'ה
11:30 - 12:30 
14:00-15:00 

 8:00-9:00  

  8:00-9:00 10:30 - 8:30 12:00 - 8:30  ו'
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 תקשורתהחשוב וימהמ
 

עקב בעיות חוזרות ונשנות של: דואר זבל שלא מיורט )כולל וירוסים(, מייל לגיטימי שנחסם, 
 התיישנות השיטה ועלות התפעול, תופסק פעילות שרת הדואר של שלוחות.

 

מתבקש לפתוח חשבון באחת מתוכנות  shluhot.org.il@????כל מי שיש לו חשבון מייל של: 

שאוכל להפנות את המייל של השרת של כדי וכו' וליידע אותי  gmail, Hotmailייל באינטרנט, המ

 שלוחות לכתובת החדשה.
 

אבל כדאי כבר לפתוח חשבון חדש כדי להרגיל את אנשי  ,הניתוק יתבצע בעוד כמה חודשים
 הקשר לכתובת החדשה. 

 

מכל מי שזה נוגע אליו להתייחס  םימבקש חנותינתן התרעה נוספת לפני הניתוק הסופי, אבל אנ
 לזה ברצינות.

 .אריה ורמי
 
 
 

 ממשאבי אנוש
 

 לבו ולצאת לפנסיה.ולפני כמה חודשים אתי רביץ החליטה לסיים את תפקידה בניהול הכ
 

 לבו, והיו מספר פניות.ופורסם מכרז לניהול הכ
 

ומצאנו שרעיה  עמדים,ין ואני, ראיינו את המויהקמנו צוות איתור: יוסי בוריס, חיים פרלשט
 אריאל היא המתאימה ביותר. 

 שלחנו את רעיה לאבחון, וקבלנו תוצאות שתמכו בבחירה שלנו.
 המזכירות אישרה גם היא את המינוי של רעיה ובימים אלו רעיה מתחילה חפיפה עם אתי.

 

 אנו מאחלים לשתיהן הצלחה רבה!
 הלה ד.

 
 
 

 מדיוני הנהלת הקהילה
 

יו"ר, מרכז ענף  - חברים בהנהלה זו: מנהל קהילה - בחרנו את הנהלת הנוי השבוע - ענף הנוי
 אבי ב. ואורן ג.  -שני נציגי ציבור ,סאן )טירת צבי(נאיתי ראבי - זיו ש. יועץ לענף - הנוי

 בהצלחה לצוות ולענף הנוי.
 

ת צורי פרט את התמודדויות בתוך שלוחו .שמענו מצורי ב. סקירה אזורית רחבה - ביטחון
אכיפת ההחלטה לקנוס חברים שאינם מתייצבים  - ומחוצה לה. עלו הנקודות הבאות לטיפול

 יש להתייצב לשמירה ובזמן, שומר אשר לא יתייצב לשמירה ייקנס. - לשמירה בשבת
, עולה פנייה להגדלת 90לנוכח כל הקיצוצים בשנים האחרונות לישובים השוכנים מערבית לציר 

בפגישה הרבעונית שלנו )ג'ודי פ. ושלי( עם המועצה נעלה פנייה זו  .תקציב הביטחון מהמועצה
 מול סגן ראש המועצה וקב"ט המועצה.

ישראל ר.  - המלווהצוות של צורי ב. וההמסורה  םהנהלת הקהילה מעריכה מאוד את עבודת
 נו. חכם, המשיכו לשמור על ביטחונויישר כ .בתפקיד חשוב זה בזמן שגרה ובזמן חירוםוחיים פ., 

 עניינים שוטפים:
השבוע בע"ה נעביר את כל תאי הכביסה, עמדות העבודה  - מעבר מחסן בגדים לאולם הקטן

 והמשקל, לאולם הקטן. אנו מבקשים את סבלנות הציבור בימים הקרובים. 
סמי מכבסות, על מנת לשמוע את הציבור.  - יחד עם הקבלן רבאי"ה בעוד כחודש, נקיים ע

רות החברים בוצעו השינויים עקודם היה לפני למעלה מחצי שנה ולאור הארות/וההמפגש ה
 .הנדרשים, וממקום של בקרה ומשוב להמשך התנהלות מדויקת יותר, אנו ניפגש עם הציבור

 על המועד, תצא הודעה מסודרת.
 

 ( אהיה בחופשה, למקרים דחופים יש לפנות לג'ודי.19-24/05בשבוע הבא )
 

 י ב.יוס שבת שלום,
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 ונשמרתם לנפשותיכם מאוד
 

 בימים האחרונים אני רואה סימנים שילדים משחקים במרכז המזון של הרפת.
 

ם שמרכז המזון הוא מקום מסוכן למשחקים, ולהגיד ימבקש מאוד מכל ההורים להסביר לילד
 להם להימנע מכך.

 .תודה מראש, צביקה וקסמן
 
 
 
 

(13.5ני ח' אייר )סיכום מאסיפת חברים שהתקיימה ביום ש  
 

 האסיפה נפתחה באישור סדר היום.
 

. ציבורצוות איתור מציע את רננה שאול, שהציגה את עצמה בפני ה - בחירת מנהל/ת מש"א
 האסיפה אישרה את בחירתה של רננה.

 

הוספת נציג ציבור, הוספת תושב משקיף וביטול נציגות  - הצעת מש"א לשינוי מבנה צמ"ד
התקיים דיון, ההצבעה התקיימה בשני חלקים. ההצעה להוסיף תושב  ועדת חברים בצוות.

 משקיף אושרה, ההצעה לבטל נציגות ועדת חברים בצמ"ד לא התקבלה.
 

מזכירת פנים/ג'ודי עמנואל צייגר )נבחר(, חברי הועדה:  -: מרכז הצעת מש"א להרכב צמ"ד
יהודה אריאל, נציג ועדת חברים/שרית זיסוביץ', ענבל גלעד ושי מועלם,  :פולסטר, נציגי ציבור

 .קובי שרווינטר. ההרכב אושרתושב משקיף/
 

 אורן גל. התקיים דיון, ההצעה התקבלה. - עד-הצעת מש"א לריכוז ועדת גיל
 

התקיים דיון.  - שעבוד זכויות החברים בדירתם, לצורך קבלת הלוואה לשיפוץ או בניה
 המסמך אושר.

 

 
 
 
 
 שולחנה של מזכירת הפניםמ

 

הכניס את כולנו לאווירה  יום הזיכרון לחללי מערכות ישראל ולנפגעי פעולות האיבהס טק
המוכרת, שמאפשרת לנו לזכור את הנופלים, להיזכר במי הם היו בחייהם ולהמשיך את דרכם. 
השילוב בין הטקסטים המוכרים לנו בשלוחות מזה עשרות שנים, לבין אלמנטים חדישים יותר, 

 שים ונתן מקום וכבוד לעבר, להווה ולעתיד. היה מאוזן באופן מר
 

לבש בגדים חדשים השנה, עם העברת המיקום של הטקס טקס המעבר ליום העצמאות 
למדשאה של קיר ירושלים. המעבר החד בין יום הזיכרון לבין יום העצמאות אף פעם לא קל, 

השמחה, ואל ובכל זאת, הטקס שהיה בנוי בצורה מקצועית, הצליח להעביר את כולנו אל 
 שנה.  71ההכרה בגודל הנס של הקמת מדינת ישראל לפני 

 כל הכבוד לכל מי שעסק בתכנון, בארגון ובהכנת הטקסים, מי בקדמת הבמה ומי מאחורי הקלעים. 
 

של הקיבוץ הדתי, התקיים הפעם בטירת צבי. יוסי בוריס ואני פורום מזכירים ומנהלי קהילה 
תהליכי זהות יישובית עם מיקוד על תהליך איחוד הסטטוסים השתתפנו בפורום, שעסק הפעם ב

שנעשה בטירת צבי. פתחנו את היום בסיור קצר, בו ראינו את הבתים של ההרחבה )תושבים( 
אמיתי פורת  ,וכן ראינו בתים חדשים שנבנו באותו מקום בו עמד בעבר בית ישן. מזכ"ל התנועה

ה ישא גובה המיסים השונים שכל קבוצת אוכלוסיאוסף בימים אלה נתונים מקיבוצי התנועה בנו
 את המידע המרוכז הוא מתכנן להעביר אלינו בהמשך. ומשלמת 

 מריבה פריד קבלנו בקשה להפיץ לציבור את עמוד"ש, ולהציע לכולם לקרא את הדף. 
ההנהלה משקיעה מאמץ רב בהכנת הדף השבועי, על מנת שכולם ידעו מה נעשה בתנועה למען 

 לטירת צבי על האירוח החם ומאיר הפנים.תודה רבה  קיבוצים.המדינה וה
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 התקיים במרכז דורות באותו ערב. מפגש הסברה בנושא איחוד סטטוסים 
אנשים, הפעם רובם חברים קלאסיים. אחרי פתיח קצר שלי, הציבור הקשיב  35השתתפו מעל 

סים, ונגע במה שקורה לדבריו של מורדי שבט שסיפר על הרקע והרציונל לתהליך איחוד סטטו
מורחב )כחבר מזכירות( הסטטוסים הבשאר קיבוצי התנועה. יוסי קנר, חבר בצוות איחוד 

 הסביר למה הצוות מאמין שאיחוד סטטוסים הוא הדבר הנכון לשלוחות בעת הזאת. 
 לאחר מכן עו"ד רז אייזן עבר על המסמך המוצע והסביר אותו, סעיף סעיף. 

 וגם צעירים הביעו דעות, הציעו הצעות ושאלו שאלות. במהלך הערב גם ותיקים 
עיקרי הדברים נרשמו, ויובאו חזרה לצוות. השיח היה תרבותי ומכבד, תוך הקשבה הדדית כנה 

 לדעות השונות שעלו. 
שבוע הבא תתקיים פגישה של הצוות המורחב על מנת לסכם את התובנות ממפגשי הבתחילת 

פרי עבודתם המשותפת של יוסי בוריס, יורם  -הרות ההסברה וכן להתקדם עם מסמך ההב
 רותם, יוסי קנר, שמיר חייקין, עמית פורשר ואני. המסמך יובא לציבור בהמשך. 

כפי שנאמר במפגש, חשוב שכולם ירגישו נוח להביע דעות ולשאול שאלות. גם לאחר המפגשים, 
 חד מחברי הצוות.הציבור מוזמן לפנות עם שאלות, הבהרות, הארות והערות אל כל א

עמנואל  -יורם רותם, מרכז צמ"ד  -ג'ודי פולסטר, מרכז משק  -הרכב הצוות: מזכירת פנים 
דבורה ליס, נציג החברים  -יהודה אריאל, נציג נוסף מועדת חברים  -צייגר, מרכז ועדת חברים 

חברים שי מועלם, נציג נוסף של  -יחיאל נזרי, נציג חברים בעצמאות כלכלית  -הוותיקים 
 עמית פורשר. בהצלחה לכולנו! -שמיר חייקין, נציג התושבים  -בעצמאות כלכלית 

 

הובא לתשומת לבי שפחי האשפה בחלק מהקיבוץ, מלאים עד אפס מקום.  הפרדת אשפה
אנשים תוהים למה המועצה לא מגיעה לפנות. בבדיקה של הנושא, נמצאו בקבוקי פלסטיק, 

בפח הירוק. פריטים כאלה תופסים נפח רב וממלאים את גזם ואף גרוטאות חשמל גדולות, 
 יה שלנו. יהפח מעבר למה שהמועצה מתכננת בהתאם לגודל האוכלוס

חשוב להבין שפינוי אשפה מעבר למה שהמועצה מתכננת, כרוך בתשלום נוסף עבור כל פח 
אף באחרונה  .שמגיעים לפנות! במספר אתרים בקיבוץ הוצבו מיחזוריות לבקבוקי פלסטיק

 התווספה מיחזורית כזאת באזור החניה הקרוב לפינת חי. 
יש מיכלים לפינוי גזם ופסולת גינה, ובכל שכונה יש פחים חומים לאשפה רטובה ופחים ירוקים 

 לאשפה ביתית יבשה. 
אמנם האחריות לפנות את האשפה מהקיבוץ היא של המועצה, אך גם לנו יש אחריות לפנות 

 אל הפח המתאים. את האשפה הביתית שלנו, 
כדאי לבדוק  -בנוסף, באזור שיש בו מספר פחים ירוקים, והפח הקרוב לשביל עולה על גדותיו 

 יש מקום.  -אם בפח הסמוך, המונח קצת יותר רחוק מהשביל 
 סביבה נקיה היא סביבה נעימה!

 

 הוא אמצעי מצוין להעברת הודעות רשמיות לציבור בקיבוץ. "מקומי" 
 בקבוצות לפי נושאים.  ההודעות נשלחות

 חלק מההודעות יכולות לעניין את כולנו, כגון ביטחון וחשמל. 
" שפחות רלוונטי למי מרפאת שינייםחלק מהנושאים יכולים לעניין מגזר מסוים, כגון הודעות "

 . נו מטופל במרפאתנושאי
 להיכנס ל"הגדרות" ולהשתיק קבוצות בהתאם למה שרלוונטי עבורכם.  אפשר
מי שמעוניין בכך  .גם להגדיר במערכת שקבוצת הודעות כלשהיא לא תישלח אליכם בכללניתן 

 .04-6062254מוזמן לפנות לתרצה אלון, טלפון 
 

 .ג'ודי - שבת שלום
 

 
 

 
 
 

 שלום -שבת 
  

 האוכל-ות הארוחות בחדרשע
אחרי השיעור                 ליל שבת 

 דק' לאחר התפילה( 18)
 .11:30שבת צהריים 
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 שלום רב,

, ביום שישי ה' באייר תש"ח, כשבן גוריון הכריז על הקמת מדינה יהודית בא"י שנה לעין צורים 70
 ושני בחורות 21, גברים בחורים 87הוסדרה כניעת קיבוץ עין צורים הצעיר, שבגוש עציון, ומגיניו 

בשעות אלו שבין מלחמה וכניעה נפלו בשבי הירדני. בלילה כתב חבר עין צורים ביומנו: " פצועים
יוק בדשעות המבוכה והדיכאון, התברר במיוחד ערכו של הליכוד הציבורי שהוא נחלת הקבוצה". 

להיווסדה בבקעת שפיר, כשהרוח המיוחדת  70 -שנה לאחר מכן, חגגה עין צורים את שנת  ה 70
הזו עדיין מפעמת בה בשמחה. מדווחת יעל, רכזת התרבות: קהילת עין צורים בעבר ובהווה, ובהם 

ופה בוגרי חברות הנוער, חברי הגרעינים, ילדים ועוד אנשים ונשים שעין צורים היה עבורם בית לתק
מסוימת בחייהם, נפגשו ליום שיא בצהרי יום העצמאות השנה. ברחבי הקיבוץ פוזרו משחקי ענק, 

דק עם הסברים על הקיבוץ  20'בית קפה נוסטלגי', משחק 'מירוץ לקיבוץ', רכבת הסתובבה כל 
התקיימו מפגשים על פי בתי ילדים והגרעינים. לאורך השביל הראשי של הקיבוץ הוקם   –ובמקביל 

זיכרונות, יזמויות, תערוכת ענפים, ריחות מהעבר,  -מדרחוב מרהיב, שהציג באופן חוויתי הקיבוץ 
וכל אלה הפגישו אנשים מתקופות שונות בהיסטוריה של עין צורים, ששוחחו  –צילומים משפחתיים

ביניהם מבלי שהכירו. כל האורחים שהגיעו מבחוץ זכו לחוות ברחוב אחד את קהילת עין צורים 
שע"ט, קהילה שכיף לחיות בה, קהילה רב דורית הכוללת קשישים, דור ביניים, צעירים, נוער ילדים ת

והרוח וטף, קבוץ שלא רק הזדקן אלא גם התחדש בציבור צעיר, ובקהילה שחיה יחד באהבה ובכבוד, 
 ם! עדיין מפעמת בה. מזל טוב לעין צורי -והערך של הליכוד הציבורי השותפות והערבות ההדדית 

 

עדיין לא ברור איך תיראה הממשלה הבאה,  פוליטיקה, חקלאות התיישבות, ביטחון ומה שביניהם:
ובכל זאת אנו בתנועה ובשילוב כוחות נוספים, משתדלים להשפיע ככל האפשר על הסכמים 
קואליציוניים, בעיקר בנושאים שהוסכמו ביננו לבין איחוד הימין. בינתיים נראה שישנה הסכמה על 

דום חוק החקלאות בקדנציה הקרובה. דרישות בנושאים נוספים כמו )החזרת( תקצוב שיקום קי
 חברי טרם הובררו. השבוע הוקמה השדולה החקלאית שבה שותפים -תשתיות ביישובים ותיקים 

)העבודה(,  רוסו טל, לבן( )כחול ברק בן ורם שפע רם, שוסטר אופיר סופר )איחוד הימין(, אלון הכנסת
)הליכוד(. שדולה חוצת מפלגות כזו, מעוררת תקווה זהירה. בעת כתיבת שורות אלו  קרעי ושלמה

דונם חיטה משדות עלומים. אנחנו  400 -התבשרנו שבמסגרת המערכה המתמשכת בדרום, נשרפו כ
ה ידָוֹ במערכה שבה ההיסטוריה העתיקה חוזרת על עצמה כבימי נחמיה: "בְּאַחַת לָאכָה עשֶֹׂ  וְּאַחַת בַמְּ

ת הַשָלַח" )נחמיה, ד'(. ושוב בא לידי ביטוי הקשר שלא ינתק בין חקלאות והתיישבות לביטחון.  מַחֲזֶׂקֶׂ
 מאמינים, זורעים, מבקשים לקצור וצריכים לדעת להילחם על זה! 

 

Save the date - יתקיים כנס  11.9.2019ביום יום רביעי, יא אלול,  כנס הנהגות תנועתי )!(
שיעסוק בנושא אקלים קהילתי וחוסן קהילתי. הכנס מיועד  חברה, שדה, אדם''הנהגות תנועתי 

למגוון רחב של בעלי תפקידים בתחומי חברה וכלכלה. הודעה מסודרת תצא בקרוב. בינתיים שימרו 
הקיבוצים  את התאריך והפיצו בין נושאי התפקידים: מזכירים, מנהלי קהילות והנהלות הישובים ; רבני 

 , תקשורת ותרבות. 3חברה ופרט, חינוך וצעירים, צמ"ד, צח"י, בריאות רווחה וגיל  - מנהלי וצוותי
 

מסוגו.  ראשון השקעות כנס קיימה השבוע הדתי הקיבוץ תנועת הדתי הקיבוץ לקיבוצי השקעות כנס
השקעה,  קרנות ובחנו, הדתי הקיבוץ של ההשקעות צוות עבודת הכנס נחשפו לאופן משתתפי
שונים. התנועה קיימה כנס כזה על מנת לסייע  השקעה אפיקי -, וכן  ומחוצה לו וןהה בשוק השקעות

ביותר  והמשתלמת הנכונה בצורה להיחשף למגוון אפשרויות ניהול הכספים בתחום שעוסקים לכל מי
כספים המיועדים לשימוש בעתיד, בחירת אפיקי  וניהול קיימים, תיכנון תוך: התייעלות בניהול נכסים

כלכלי, וכן,  ההשקעות, יצירת ביטחון בתחום פעולה ולידיים תוך גידור סיכונים, שיתופיהשקעה ס
לראשונה, הוצג מיזם שיתוף הפעולה עם חברת 'אתנה' שנועד לייעץ לאנשים פרטיים )חברים 
ותושבים( בנושא אפיקי השקעה של כספיהם הפנויים. התנועה רואה את תפקידה בתחום הנ"ל 

ההשקעות  בתחום השונות והפצה של מידע מקצועי ואמין בנוגע לאפשרויותכפלטפורמה לארגון 
התנועה אינה ממליצה על אפיק השקעה זה או אחר, וברור לכל  .הקיבוצים וחשיפתו בפני הנהלות

כי על כל אחד מוטל לבחון באופן פרטני ויסודי את הכיוונים המתאימים לו. תודה לכל המשתתפים 
מל להצלחתו של הכנס. החומר שהוצג בכנס נשלח לבעלי התפקידים, ואנו שהגיעו ולכל מי שטרח וע

 נשמח לעמוד לרשותם בכל שאלה ובקשה. 
 .שבת שלום, אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה


